
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 5. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 116

Mener ministeren, at intravenøs behandling (IV-behandling) i dag er en opgave, som med

fordel kan varetages i borgerens eget hjem, herunder f.eks. også ny behandling med pa-

ranterel ernæring? I bekræftende fald bedes ministeren forholde sig til ansvarsfordelingen

i forhold til den konkrete opgave/dele af opgaven (f.eks. anlæggelse af ny venflon, be-

handling af infektioner og andre mulige tilstødende komplikationer) mellem regioner,

kommuner og praktiserende læger. De henvises til artiklen ”KL: Folketinget skal afgøre

strid om intravenøs behandling” på DK-nyt den 2. november 2018.

(https://www.dknyt.dk/artikel/98814/kl-folketinget-skal-afgre-strid-om-intravens-behand-

ling/?nb=1)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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